

MATHIAS DOUTRELEAU



Organisateur de concours

Sa passion pour les Automobiles remonte à l'enfance et son ambition d'écolier était de devenir designer. Mais le cours de la vie a pris une autre voie il y a 25 ans lorsque Mathias a rejoint l'équipe de montage du Tour Auto.

Bien que son père, Pierre Doutreleau, peintre contemporain réputé et sa mère, Victoire, célèbre mannequin pour Christian Dior et Yves Saint Laurent, aient préféré qu'il se forme à un métier fiable, Mathias a suivi sa passion et s'en est allé aux Etats-Unis.

En 2003 il a engagé par Quail Lodge Resort pour lancer et diriger le très apprécié The Quail, a Motorsports Gathering ainsi que The Quail Rally et The Quail Motorcycle Gathering, jusqu'en 2008. Après un séjour aux Emirats Arabes Unis, Mathias revient en Suisse et relance en 2016 le Concours d'Elégance historique qui se tenait à Genève de 1927 à 1956.

Membre du Jury du 21 Gun Salute Concours en Inde et du Zoute Concours d'Elegance by EY en Belgique, Mathias est honoré de rejoindre le prestigieux Jury de Chantilly Art & Elegance Richard Mille.

Concours Organiser

His passion for interesting cars dates back to childhood, and his ambition as a schoolboy was to become a designer. But the path of life took a slightly different angle twenty-five years ago when Mathias joined the Tour Auto set up team.

Although his father, Pierre Doutreleau, a noted contemporary painter and his mother, Victoire, a celebrated model for both Christian Dior and Yves Saint Laurent, might have preferred him to train for a dependable profession, Mathias followed his passion and moved to the United States of America.

In 2003 he was appointed by Quail lodge Resort to launch and direct the now highly regarded The Quail, a Motorsports Gathering, as well as The Quail Rally and The Quail Motorcycle Gathering, until 2008. After a move to the United Arab Emirates, Mathias returned to Switzerland and revived in 2016 the historic Concours d'Elégance that ran in Geneva from 1927 until 1956.

Member of the Jury of the 21 Gun Salute Concours in India and the Zoute Concours d'Elegance by EY in Belgium, Mathias is honoured to join the prestigious Jury of Chantilly Art & Elegance Richard Mille.